
Interpelacja WO.RM.0003.24.2025

Interpelacja z dnia: środa, 29 stycznia 2025 14:33

Autor: Paweł Maciejewski

Interpelacja w sprawie braku wiaty przystankowej

Zwracam się z interpelacją dotyczącą braku wiaty przystankowej przy ulicy Lubelskiej na 
wysokości orlika Mieszkańcy, w szczególności dzieci oraz osoby odjeżdżające ze szkoły, 
zgłaszają problem braku odpowiedniego schronienia przed niekorzystnymi warunkami 
atmosferycznymi, takimi jak deszcz, śnieg czy silny wiatr.

Uważam, że montaż wiaty przystankowej znacząco poprawiłby komfort i bezpieczeństwo osób 
oczekujących na autobus.
W związku z powyższym, proszę o udzielenie informacji:

• Czy miasto planuje montaż wiaty przystankowej w tym miejscu?

• Jeśli tak, to w jakim terminie przewidziana jest realizacja tej inwestycji?

• Jeśli nie, jakie są powody braku planów budowy wiaty oraz czy istnieje możliwość 
uwzględnienia tego w przyszłych budżetach?

Proszę o rozpatrzenie tej interpelacji i udzielenie pisemnej odpowiedzi w ustawowym terminie.

Z poważaniem,

Paweł Maciejewski
Radny Miasta Złotoryja
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